
Referat bestyrelsesmøde mandag d. 14/11. 

 

Budget 2023: 

Der er en del ubekendte i forhold til børnehavens økonomi, så det er lidt uvist 

hvordan det ender. Skolen budgetterer i kalenderår med et underskud, der 

debatteres muligheder for at optimere elevtallet. 

• Mulighed for taxa kørsel. 

• Køb af egen bus. 

• Revurdering af arbejdsdage, skal de erstattes af evt. ”by pedeller”. 

• Der skal IKKE spares på lærerkræfterne.  

• Markedsføring.(Lene Sejbjerg laver oversigt.) Fx, flere reklamer på facebook, 

flyer omdeles m.m.  

 

Åben skole: 

Bestyrelsen er klar til en god snak med kommende og interesserede forældre.  

 

 

Evt. Vedtægter 

De, af generalforsamlingen, indsendte og godkendte vedtægter plus bilag i 

forbindelse med kommende sammenlægning har givet anledning til 

kommentarer fra Morsø kommune. Arbejdsgruppen bag vedtægter har talt 

sammen. Morten Haaning vil ringe til Morsø kommune og få en snak.  

Friskoleforeningens konsulent er med på sidebanen. 

 

Næste møde 24. nov.    

 


